
 

 

MØDEREFERAT 
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Interessentmøde vedr. Helhedsplan Nødebo 

DATO: 11. maj 2023 

STED: Rådhuset, Trollesmindeallé 27, 3400 Hillerød 

DELTAGERE: 

Tilmeldte/indbudte deltagere: 

Søren Østergaard, Formand Lokalrådet og formand skolebestyrelsen 

Jørgen Bang, Næstformand Lokalrådet 

Kasper Andersen, Nødebo IF, fodbold 

Rasmus Eienfeldt, Nødebo IF, fodbold 

Bo Johansson, Nødebo IF, e-sport 

Rolf Larsen, Nødebo Boksefitness og Nødebo Kro 

Karsten Vrangbæk, Nødebo Boksefitness 

Jan Kongerslev, Nødebo Kro 

Hanne Toke, Nødebo Kro 

Anja Athar, Skoleleder Grønnevang Skole 

Mette Vibeke Smidt, Afdelingsleder, Grønnevang Skole 

Per Bollerslev, HFO leder, Grønnevang Skole 

 

Politikere: 

Anette Rieva 

Jørgen Suhr 

Stine Østlund 

Jamil Cheheibar 

Peder Bisgaard 

Lars Elbrandt 

Dragan Popovic 

 

Forvaltning: 

Lisbeth Rindom, direktør 

Karen Dilling, Ejendomschef 

Pia Kjær, Chef Kultur, Idræt og Fritid 

Hanne Frederiksen, Chef Skoleafdelingen 
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Hilda Clausen, Ejendomme (Referent) 

 

DAGSORDEN: 

1. Velkommen v. Lars Elbrandt (F), formand for Børn, Familie og Ungeudvalget 

2. Helhedsplan Nødebo – rammer, indhold og proces 

3. Præsentation af indsamlede behov og løsningsmuligheder 

4. Drøftelse i grupper 

5. Opsamling v. Dragan Popovic (V), formand for Idræt og Sundhedsudvalget 

 

MØDEREFERAT 

Ad. 1 – Velkommen v. Lars Elbrandt (F), formand for Børn, Familie og 

Ungeudvalget 

Det blev oplyst at der bliver skrevet referat af mødet. 

Ad. 2 – Helhedsplan Nødebo – rammer, indhold og proces 

Formålet med mødet er at drøfte planen for en helhedsplan for Grønnevang 

Skole afd. Nødebo, klubhuset og de foreninger, som i dag benytter de to 

faciliteter. Helhedsplanen omfatter en udbygning af skolen inkl. placering af en 

mulig fremtidig hal. Udbygningen skal iht. helhedsplanen også rumme faciliteter 

til idrætten og de foreninger, som i dag bruger klubhuset. 

Lokalrådet påpeger, at der fortsat er behov for en bredere helhedsplan for 

Nødebo, som også tager hensyn til trafikforhold. 

Ad. 3 – Præsentation af indsamlede behov og løsningsmuligheder 

De præsenterede løsningsmuligheder er vedhæftet dette referat som bilag.  

Ad. 4 – Drøftelse i grupper 

Gruppe 1: 

 

Hvilke fordele og ulemper ser du ved projektet, som det er blevet fremlagt? 

  

 Flot projekt – og flot at skolen lever op til folkeskoleloven 

 Skal man have det 8. klasselokale med også, da der kommer flere boliger 

til i sommerhusområdet. Befolkningssammensætningen er under 

forandring og beboere bliver yngre. Er kapaciteten stor nok? 

 Der ønskes en meget åben skole - åben 24/7 

 Tænke andre ind også – orienteringsklub og mountainbike fx 

 

Er der andre muligheder for fælles anvendelse af lokaler som kan bidrage til en 

god og bæredygtig løsning? 

 

 Kan man tænke en biblioteksudlevering ind (i den fremtidige hal?) 

 

Gruppe 2: 
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Hvilke fordele og ulemper ser du ved projektet, som det er blevet fremlagt? 

  

 Huset (klubfaciliteter) må gerne være indbydende og ikke vende ryggen 

til skolen 

 Kan klog anvendelse af kvadratmeter bliver for ’klogt’? Klub-DNA kan gå 

tabt i fælles lokaler - omvendt kommer der nye fællesskaber 

 Det er en ulempe at man er nød til at arbejde med det der er, og det ikke 

bliver en ny skole. Det bliver en ’knopskydning’ 

 Det er vigtigt at de eksisterende skolebygninger renoveres – ellers bliver 

det ikke godt 

 

Er der andre muligheder for fælles anvendelse af lokaler som kan bidrage til en 

god og bæredygtig løsning? 

 

 Synergier er vigtige – synergier kan være mellem e-sport og klub, eller 

måske kroen og e-sport. Hvis e-sport kommer over på kroen kan vi samle 

generationer – og ikke stå på hver sin side (af vejen). Måske kan de unge 

og ældre lave noget sammen? 

 

Gruppe 3: 

 

Hvilke fordele og ulemper ser du ved projektet, som det er blevet fremlagt? 

  

 HFO 1 og 2 - godt at der er plads og god sammenhæng i dagen, fra 

morgen til aften 

 At der er fuld fagrække er et stort plus! 

 Det er en ulempe at elever skal stadig være i de gamle lokaler 

(eksisterende skole) Ville det ikke være bedre at få eleverne ud i de nye 

lokaler? 

 Det er et minus at der er 15 år til en ny hal – men når den kommer, kan 

man tænke en multihal?  

 Det er ulempe hvis e-sport flyttes. Så mister man synergien mellem 

fodbold og e-sport, og den mulighed som ligger i at børnene kan skifte fra 

fodbold til e-sport, og vice versa. 

 

Er der andre muligheder for fælles anvendelse af lokaler som kan bidrage til en 

god og bæredygtig løsning? 

 

 E-sport og skole vil gerne være sammen og dyrke synergier, hvis der kan 

findes en løsning på teknikken og brugerprofiler på netværk 

 Kroen – hvis e-sport kommer over på kroen, kunne man udvikle miljøet 

til de unge – få flere aktiviteter til de unge og evt. involvere frivillige 

 Faciliteter på skolen kan bruges af andre - børneinstitutioner kan bruge 

udelæringsmiljøer. OBS! her skal der tænkes i trafikløsninger.  

  

Ad. 5 – Opsamling 

Det vi tager med os fra i dag er: 

 

 Det lyder som om at der er flere fordele end ulemper ved projektet! 

 Vi skal tænke over hvordan vi løser kapacitetsproblemer for skolen, indtil 

vi står med noget i 2027. Vi skal være opmærksomme på tidsplanen.  
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 Vi skal ikke tænke 4 år frem, vi skal tænke 15 år frem 

 Er der et behov for en hal? – kan vi bruge det vi har? Vi skal tænke os 

om. Det er vigtig at bruge faciliteter andre steder i kommunen. 

 E-sport - dem som ikke spiller fodbold er måske gode til e-sport og vice 

versa – hvordan understøtter vi det bedst muligt  
 Når vi taler om e-sport kan der skabes flere former for synergi; med 

skolen og fritid, og med kulturen 

 Vi siger på gensyn! 

  

For referatet: 

Hilda Clausen 

Ejendomme 

Dato: 22. maj 2023 


